



Need Help? Call 211.

IF YOU'RE LOOKING FOR HELP IN LAKE COUNTY, IL
A CARING, EXPERT NAVIGATOR WILL GUIDE YOU TO THE HELP YOU NEED:

Housing | Utilities | Food | Crisis Help | Mental Health & Addiction | Health Care
Financial Support | Personal, Child & Family Support | Education | Transportation
Employment | Legal & Immigration | Government | Volunteering | Disaster Information

WHY 211?

- **IT'S FREE** - Just call to reach a real person who will guide you to real answers.
- **IT'S FAST** - You'll be quickly connected with available resources you need.
- **IT'S COMPREHENSIVE** - 211 is the most comprehensive source of information about resources and services in Lake County. It's Lake County's one-stop shop for help.
- **IT'S CONFIDENTIAL** - You never have to provide your name...just your zip code.





您是否需要帮助?请拨打 211。

如果您在伊利诺伊州莱克县
寻求帮助, 我们有爱心的专业指导员将指导您获得您所需的帮助。

住房 | 公用事业 | 食品 | 危机帮助 | 心理健康和成瘾 | 医疗保健
财务支持 | 个人、儿童和家庭支持 | 教育 | 交通 就业 | 法律与移民 |
政府 | 志愿服务 | 灾害信息

为什么要拨打 211?

- **免费** - 只要拨打这个电话号码就能联系到可帮助您找到真正答案的人。
- **快速** - 您将快速获取您所需的资源。
- **全面** - 211 是莱克县最全面的资源和服务信息来源。它是莱克县的一站式帮助中心。
- **机密** - 您不必提供您的姓名, 仅提供您的邮政编码就可以了。

